



Referat fra møte i faggruppen for Oria 02.09.2022

Møte	3/2022	
Dato	02.09.2022	
Tid	Kl. 10.00-11.30	
Sted	Videomøte	
Medlemmer		
<i>Til stede</i>	Jenny Bakken Aslaksen (NTNU) Urd Hertzberg (SIHF) Tone Christine Bøgh (UiO) Erlend Kristensen (UiT)	Birgit Müller-Nielsen (OsloMet) Hilde Aase (NB) Adriana Morys-Fornal (UiB) Clara Lunndal (UBIN)
<i>Ikke til stede</i>	Ingen frafall.	
Sikt	Asbjørn Risan	Fredrik S. Pettersen (Referent)
Merknader		

1 Velkommen m/introduksjonsrunde

Første møte etter sommeren. Endringer i faggruppen, Clara Agathe Hagtvedt Lunndal fra UBIN kommer inn, Ida Magnhild Okkenhaug Haug går ut. Takk til Ida, velkommen Clara!

1.1 Kort status

Søkeboksen i sandbox ble borte etter oppdatering til August Release – var et infrastrukturproblem som slo til under oppgraderingen. Mer spesifikt skjedde problemet grunnet for lite minne. Ex Libris har økt minnetildelingen på sandbox slik at det ikke skal skje igjen. Vi har også fått bekreftet at dette ikke vil skje i produksjonsmiljøet.

Tar bort lokal løsning som automatisk søker ved bytting av kriterier i avansert søk da dette slår veldig uheldig ut etter oppdatering fra Ex Libris. OOTB løsninger fra Ex Libris som skal gjøre «det samme» fungerer ikke for oss da vårt oppsett med faner og scopes er annerledes enn tiltenkt for denne funksjonaliteten. Ser om det blir behov for å modifisere løsningen slik at det fungerer for oss, avventer reaksjon fra brukerne.

Tiden det tar for E-ressurser fra aktivering til synlig er nede i under 40 timer nå, melder Data Excellence prosjektet. Sjekk gjerne med egne erfaringer.

1.2 August-release

https://knowledge.exlibrisgroup.com/Primo/Release_Notes/Primo/2022/001Primo_2022_Release_Notes?mon=202205BASE

August-release vil bli installert for konsortiet 11. september. Hovedpunktene er:

Angular 1.8 skal være klart sentralt, men kan være lokale tilpasninger. Third Iron (Libkey og Browzine) skal fungere, men tvetydig informasjon basert på erfaringer fra Tone. Kan være man må legge til noe hvis man har lagt inn manuelt i JS-fila, hvis man har fikset sammenkoblingen via Primo Studio skal det ikke være noe problem. Følg opp etter Release.

Display Collection Discovery for specific libraries / institutions – Er det interessant for oss? Test ut om dette kan bøte på konsortieproblemene vi har hatt før! (Når prod release kommer)

New Resource Recommender Type – Banner

Fin ide, utseendet kan være litt variabelt. God ide med veiledning for hvordan man skrur på funksjonaliteten + et par tips for å gjøre den penere. UiB har gjort endringer man kan se på.

Exclude eBooks from CDI Results - Phase 2 (NERS #6702)

Leveranse nr.2 (denne oppdateringen) som skal fullføre NERS-forslaget som kom i 2021.

Originalt forslag = Skjule dubletter fra CDI når det finnes en lokal post som representerer samme e-bok, men fremdeles vise kapitler fra CDI. Første leveranse skjulte alle E-bøker/kapitler fra CDI.

UiO og Sikt tester, men har ikke klart å få det til å fungere som tiltenkt. Vanskelig å helt forstå hvordan det er ment å fungere, ikke noe ordentlig dokumentasjon utenfor release notes, derfor vanskelig å feilsøke. Basert på kommentarer fra e-postlisten skal funksjonaliteten basere seg på ISBN, men vi ser tilfeller i sandbox hvor dette ikke ser ut til å stoppe duplikatene. Vi tester mer etter August Release kommer i produksjon.

User Settings for Persistent Search History

- Det er en trend at Primo blir mer personifisert.
- Denne funksjonaliteten skrur på personlig søkehistorikk, brukeren kan selv deaktivere.
- Er dessverre default på, det strider mot GDPR.
- Ex Libris vil komme med en ny innstilling der man setter default (f.eks. NO)
- Default no/yes kommer i November eller Februar Releasen

Generelt virker det som at Ex Libris har slike ting som default på, selv om dette strider mot GDPR. (For at flest mulig skal bruke de nye funksjonalitetene?). Har gitt tilbakemelding om at dette er en dårlig måte å løse GDPR ting på. Burde være default av.

Planlegger å oppdatere personvernerklæringen i Oria, med informasjon om den nye funksjonaliteten. Bli også en sak opp mot styret for konsortiet for oppdatering av databehandleravtalen.

reCAPTCHA Option for Give Us Feedback Tool

CAPTCHA Aktivert fra før for konsortiet.

Erfaringer om Feedback Tool generelt? Positive, men oppfyller ikke alle ønsker om metadata.

Advanced Search endringer

Generelle forbedringer, husker hva du har valgt, fjerner ikke hele søkeelementet når du visker ut all teksten som stod der fra før. Kan være litt forvirrende at den «nye søkelinje» automatisk dukker opp ved avansert søk nå selv om man ikke egentlig har behov for det, men bedre enn alternativet.

Oppfølging til konsortiet: Ikke skru på user history, husk å sette fulltekstsøk til det man ønsker før August Release i produksjon. (Faggruppen anbefaler fremdeles alternativ 3 – Nei som default men bruker kan skru på selv.)

Resolved issues: En del aria label fixes som resultat av våre saker, generelt fine bugs som er løst.

2 Diverse spørsmål/diskusjoner

2.1 Status Oria påloggingsproblem: Har fremdeles ikke løst problemet, spent på å se om total avvikling av Primo Classic vil ha noe å si. Kommunikasjon med Ex Libris fortsetter, har også trukket inn Feide.

2.2 Feedback skjema e-post kommer ikke gjennom filteret til UiB sin Topdesk – generelt problem eller spesifikt? Ingen andre erfaringer fra faggruppa. Skjedde mest sannsynlig uken problemet ble meldt. Virker ikke å være et generelt problem, UiB er tilsynelatende de eneste med problemer, sjekker ut videre med intern IT og fortsetter sak med Sikt Support. Holder øye med support for å se om flere melder liknende ting.

3 Søkepresentasjon BIBSYS-konferansen

Søkepresentasjon – God ide! Innspill fra faggruppa:

Innspill på at søkekilder er et viktig punkt mange kunne hatt glede av å vite mer om. Gjerne gjenta de forskjellige sirklene og diagrammene som viser hva man søker i når. (For eksempel “Norske fagbibliotek”, “Treff biblioteket ikke har tilgang på” osv.

Jenny blir med på presentasjon.

Sette opp et møte for Tone, Jenny, Fredrik.

Møte med resten av faggruppa tidlig oktober for å dele det vi har kommet frem til. Alle kan legge til ideer i dokumentet i Teams under mappen «Søk i Oria – Konferansepresentasjon»

4 November Release møte

Sette opp en Doodle for møte i november uke 27/28/29 (Munin-konferansen er 29. november-1. desember). Ønsker å planlegge fysisk møte i Oslo.